
Brukarrådsmöte	  3/5	  -‐	  2016	  

Närvarande:	  Adrienn	  Höglund	  bitr.	  rektor,	  Malin	  Labecker	  styrelsen	  
Brukarrådsrepresentanter	  från	  klasserna:	  1a,	  1b,	  2a,	  4b,	  5b,	  6b,	  7a,	  7b,	  8b	  
Nästa	  möte:	  Skolledningen	  kallar	  till	  möte	  under	  ht	  -‐	  16	  
	  

• Genomgång	  av	  förra	  mötets	  protokoll.	  
• Fungerar	  appen	  skola24	  som	  den	  ska?	  Det	  finns	  föräldrar	  som	  inte	  kan	  göra	  frånvaroanmälan	  

den	  vägen	  trots	  att	  det	  är	  sagt	  att	  det	  ska	  fungera.	  Bitr.	  rektor	  kollar	  upp	  detta.	  
• Matrådet	   fick	   träffa	   skolans	  matleverantör	   och	   diskutera	  maten	   som	   serveras.	   Det	   var	   ett	  

givande	  möte	   för	  båda	  parter	  och	  överlag	  är	  eleverna	  nöjda.	  De	  tycker	  att	   salladsbuffén	  är	  
bra	   och	   det	   finns	   alltid	   ett	   vegetariskt	   alternativ	   för	   alla	   elever	   att	   ta	   av.	   När	   det	   är	  
”favoriträtter”	  som	  serveras	  t.ex.,	  köttbullar,	  panerad	  fisk	  eller	   liknande	  tycker	  eleverna	  att	  
maten	   inte	  alltid	   räcker	   till.	  Maten	  beställs	  portionsvis	  och	  alla	   skolans	  elever	   får	   lika	   stora	  
portioner	   oavsett	   årskurs.	   Vid	   de	   enstaka	   tillfällen	   då	   eleverna	   har	   anmärkt	   på	   att	   maten	  
”tagit	   slut”	   har	   det	   fortfarande	   funnits	  det	   vegetariska	   alternativet	   att	   ta	   av,	   så	  maten	  har	  
alltså	  inte	  varit	  helt	  slut.	  

• Vecka	  19	  kommer	  en	  foodtruck	  att	  rulla	  in	  på	  skolgården	  och	  servera	  lunch	  till	  eleverna.	  De	  
bjuder	  på	  gratinerad	  tortellini	  och	  barnen	  får	  möjligheten	  att	  äta	  lunchen	  ute	  på	  trappan	  vid	  
fint	  väder.	  

• Elevrådet	   har	   även	   diskuterat	   om	   det	   skulle	   kunna	   vara	   aktuellt	   att	   införa	   stipendier	   på	  
skolan	  och	  man	  har	  då	  pratat	  om	  vem	  och	  för	  vilken	  insats	  man	  skulle	  kunna	  bli	  tilldelad	  ett	  
stipendium.	  

• I	  högstadiet	  har	  eleverna	  pratat	  om	  den	  sociala	  miljön	  på	  skolan	  och	  majoriteten	  av	  eleverna	  
känner	  sig	  trygga	  med	  att	  gå	  på	  Victoriaskolan.	  Det	  finns	  heller	  inget	  ställe	  på	  högstadiet	  där	  
eleverna	  känner	  sig	  otrygga	  att	  befinna	  sig	  på.	  På	  låg-‐	  och	  mellanstadiet	  var	  det	  dock	  elever	  
som	  uttryckte	  oro	  kring	  att	  ensamma	  befinna	  sig	  vid	  de	  nedre	  toaletterna	  i	  läroverket.	  	  

• Trygghetsgruppen	  på	  skolan	  är	  nu	  etablerad	  och	  igång	  med	  sitt	  arbete.	  THG	  leds	  av	  Andrea	  
Wahlberg	  som	  är	  kurator	  och	  med	  i	  teamet	  har	  de	  pedagoger	  från	  olika	  årskurser.	  De	  arbetar	  
bl.a.	  med	  att	  revidera	  skolans	   likabehandlingsplan	  som	  kommer	  ut	  på	  hemsidan	  när	  den	  är	  
klar.	  

• Victoriaskolan	  deltog	  i	  Schack-‐SM	  och	  blev	  bästa	  skola	  i	  Göteborg	  och	  kom	  på	  en	  9:e	  plats	  i	  
Sverige.	  Stort	  Grattis!	  	  

• Utanför	  skolan	  har	  nu	  renoveringen	  av	  fasaden	  startat	  och	  byggnadsställningar	  har	  kommit	  
upp.	  Man	  räknar	  med	  att	  utföra	  en	  stor	  del	  av	  arbetet	  under	  sommaren	  när	  eleverna	  har	  lov	  
men	   en	   del	   kommer	   att	   påbörjas	   inom	   kort.	   Det	   kan	   förekomma	   en	   del	   lokalbyten	   för	  
eleverna	  om	  det	  blir	  för	  bullrigt	  och	  då	  ordnar	  ledningen	  med	  detta.	  	  

• Skolan	  har	  utformat	  en	  mobiltelefonpolicy	  för	  att	  på	  bästa	  sätt	  möta	  eleverna.	  För	  de	  elever	  
som	   går	   på	   läroverket	   gäller	   avstängda	   mobiler	   om	   de	   tas	   med	   till	   skolan.	   För	   de	   äldre	  
eleverna	   som	   går	   på	   Annexet	   gäller	   andra	   regler	   då	   de	   ibland	   använder	   mobilerna	   i	  
utbildningssyfte.	  De	  får	  dock	  inte	  störa	  undervisningen	  och	  en	  lärare	  har	  rätt	  att	  ta	  ifrån	  en	  
elev	  telefonen	  under	  lektionen	  om	  denne	  stör.	  

• Det	  finns	  en	  Checkboard	  i	  varje	  klassrum	  på	  högstadiet	  som	  finns	  till	   för	  eleverna	  att	  ta	  del	  
av.	  	  

*ta	  av	  ytterkläder	  *ta	  med	  rätt	  material	  till	  lektionen	  *följ	  mobil	  policyn	  	  
*följ	  spelreglerna	  *Lämna	  klassrummet	  fint.	  	  
	  
	  
	  
	  

	  



Frågor	  från	  brukarrådsrepresentanter	  

• Vad	  är	  det	  för	  plast	  i	  tallrikarna	  som	  maten	  serveras	  på	  och	  hur	  tänker	  skolan	  kring	  en	  giftfri	  
skola?	  463	  elever	  och	  70	  personal	  på	  skolan	  som	  äter	  vilket	  blir	  mycket	  tung	  disk	  att	  hantera	  
för	  kökspersonalen.	  Finns	  det	  annat	  alternativ	  än	  plast	  och	  porslin?	  

• Får	  högstadieeleverna	  vistas	  på	  skolgården	  på	  läroverket?	  De	  äldre	  eleverna	  får	  endast	  
vistats	  på	  skolgården	  på	  läroverket	  när	  den	  inte	  används	  av	  de	  yngre	  eleverna.	  De	  har	  istället	  
olika	  aktiviteter	  uppe	  på	  annexet	  som	  skolan	  erbjuder.	  

• Hur	  ser	  skolan	  på	  antalet	  prov	  per	  vecka?	  Det	  får	  max	  vara	  två	  prov	  på	  en	  dag	  och	  totalt	  tre	  
på	  en	  hel	  vecka,	  dock	  med	  god	  framförhållning.	  Detta	  ska	  läggas	  ut	  i	  den	  webbkalendern	  för	  
de	  äldre	  eleverna	  så	  de	  kan	  planera	  sina	  studier.	  Finns	  det	  frågor	  kring	  hur	  detta	  ber	  
skolledningen	  att	  man	  kontaktar	  berörd	  lärare.	  

• Hur	  sätter	  man	  betyg	  på	  skolan?	  Betygen	  A-‐F,	  sätts	  av	  behöriga	  lärare.	  Nationella	  proven	  sam	  
bedöms	  och	  det	  är	  inte	  endast	  provresultat	  som	  avgör	  betygen	  utan	  också	  grupparbeten,	  
muntliga	  redovisningar	  osv.	  Mer	  om	  detta	  går	  att	  läsa	  på	  skolverkets	  hemsida.	  	  


